
Protokół nr IX/2020
z IX posiedzenia Zgromadzenia Związku Międzygminnego 

„Pilski Region Gospodarki Odpadami Komunalnymi” 
które odbyło się w dniu 7 stycznia 2020 roku w godz. 10:00 - 11:30 

w sali konferencyjnej (parter, wejście do budynku od strony Hotelu GWDA), 
Inwest-Park Sp. z o. o., 64-920 Piła, ul. Dąbrowskiego 8.

W posiedzeniu Zgromadzenia Związku Międzygminnego uczestniczyli członkowie 
Zgromadzenia zgodnie z listą obecności, a nadto m. in.:

- Zastępca Prezydenta Miasta Piły - Krzysztof Szewc;
- Eligiusz Komarowski - Starosta Pilski,
- Przewodnicząca Zarządu Związku - Małgorzata Sypuła;
- Zastępca Przewodniczącej Zarządu Związku - Elżbieta Sieg;
- Bogdan Kopeć - Dyrektor BNW UM Piły;
- Główna Księgowa w Biurze Związku Międzygminnego - Elżbieta Hildebrandt;
- Radca Prawny w Biurze Związku Międzygminnego - Marcin Paliwoda;
- Radca prawny z Kancelarii Prawnej Dr Krystian Ziemski&Partners z Poznania;
- Marta Sieniawska - Kierownik Działu Gospodarki Odpadami Komunalnymi;
- Mieszkańcy.

Nieobecni członkowie Zgromadzenia Związku:
- Stefan Kitela - Burmistrz Krajenki,
- Jacek Oświęcimski - p.o. Wójta Gminy Miasteczko Krajeńskie,
- Brunon Wolski - wójt Kaczor,
- Elżbieta Rybarczyk - Burmistrz Wielenia
- Urszula Kaczmarek - przedstawiciel Gminy Piła,
- Lucjan Szutkowski - przedstawiciel Gminy Piła.

Lista obecności członków Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region 
Gospodarki Odpadami Komunalnymi” stanowi załącznik do protokołu.

Ad 1
Na dziewiątym posiedzeniu Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region 
Gospodarki Odpadami Komunalnymi” członków Zgromadzenia Związku oraz przybyłych 
gości powitał Przewodniczący Zgromadzenia Związku Międzygminnego w 2020 roku, Rafał 
Sroka, Burmistrz Krzyża Wielkopolskiego.

Przewodniczący Zgromadzenia poinformował, iż na mocy art. 20 ust. Ib ustawy z 8 marca 
1990 r. o samorządzie gminnym, obrady Zgromadzenia są transmitowane i utrwalane za 
pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.

Ad 2
Następnie na podstawie przygotowanych list obecności /§ 13 ust. 1 Statutu Związku/ 
stwierdził kworum (18 członków obecnych, na 24 członków) oraz prawomocność obrad.

Ad 3
Przewodniczący Zgromadzenia Związku Międzygminnego, Rafał Sroka powiedział, że 
porządek obrad został przesłany wszystkim członkom Zgromadzenia Związku drogą 
elektroniczną. Porządek obrad IX Zgromadzenia Związku przedstawiał się następująco:
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1. Otwarcie zgromadzenia.
2. Stwierdzenie kworum oraz ważności obrad.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Projekt uchwały Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki 

Odpadami Komunalnymi” w sprawie rozpatrzenia wniosku Pilskiej Spółdzielni 
Mieszkaniowej Lokatorsko-Własnościowej w Pile.

5. Projekt uchwały Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki 
Odpadami Komunalnymi” w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 
Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki Odpadami 
Komunalnymi”.

6. Projekt uchwały Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki 
Odpadami Komunalnymi” w sprawie odwołania członka Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki 
Odpadami Komunalnymi”.

7. Projekt uchwały Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki 
Odpadami Komunalnymi” w sprawie zmiany składu Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki 
Odpadami Komunalnymi”, powołania jej przewodniczącego oraz zastępcy 
przewodniczącego.

8. Projekt uchwały Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki 
Odpadami Komunalnymi” w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 
2020-2023.

9. Projekt uchwały Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki 
Odpadami Komunalnymi” w sprawie planu finansowego Związku na 2020 rok.

10. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Zgromadzenia 
Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki Odpadami Komunalnymi” za 
2019 rok.

11. Sprawy różne.
12. Wolne głosy i wnioski.
13. Zamknięcie obrad.

Przewodniczący Zgromadzenia zapytał czy są propozycje zmiany porządku obrad.

Małgorzata Sypuła, Przewodnicząca Zarządu Związku, w imieniu Zarządu zawnioskowała 
o zmianę porządku obrad tj. wprowadzenie do porządku obrad w pkt. 11 projekt uchwały 
w sprawie zmiany uchwały Nr 11/13/2019 Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski 
Region Gospodarki Odpadami Komunalnymi” z dnia 22 lutego 2019 r. w sprawie ustalenia 
sposobu obliczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz wysokości stawki 
tej opłaty.

Emilia Piechocka, radna Rady Miasta Piły zabrała głos, mówiąc, że zmiana porządku obrad 
jest niedopuszczalna, ze względu na treść § 18 ust. 2 Statutu PRGOK, gdyż do zawiadomienia 
o zwołaniu Zgromadzenia nie dołączono tego projektu uchwały.

Przewodniczący Zgromadzenia zapytał czy radna zgłasza wniosek o odrzucenie wniosku 
o powadzenie projektu uchwały do porządku obrad z powodów formalno-prawnych? Poprosił 
o zabranie głosu radcę prawnego.

Radca prawny w Biurze Związku Marcin paliwoda odpowiedział, że zgodnie z art. 20 ustawy 
o samorządzie gminnym jest możliwość wprowadzenia zmiany do porządku obrad 
bezwzględną większością głosów. Zarząd ma inicjatywę uchwałodawczą i może wnioskować 
o zmianę porządku obrad ponad to co zostało doręczone członkom Zgromadzenia wraz
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z zawiadomieniem.

Emilia Piechocka, radna Rady Miasta Piły zapytała czy jest regulamin Zgromadzenia?

Przewodniczący Zgromadzenia Związku Międzygminnego, Rafał Sroka odpowiedział, że jest 
Statut.

Emilia Piechocka, radna Rady Miasta Piły powiedziała, że skoro Przewodniczący powołuje 
się na zapisy ustawy o samorządzie gminnym to dlaczego głosuje przyjęcie porządku obrad, 
przecież rady gmin nie głosują przyjęcia porządku obrad tylko zmiany do porządku.

Przewodniczący Zgromadzenia Związku Międzygminnego, Rafał Sroka odpowiedział, że nie 
głosuje jeszcze porządku obrad tylko zmiany do porządku, tak jak powiedział radca prawny, 
zmiany do porządku obrad mogą zostać wprowadzone bezwzględną większością głosów.

Wobec braku innych zgłoszeń do porządku obrad, Przewodniczący Zgromadzenia Związku 
Międzygminnego, Rafał Sroka poddał pod głosowanie przyjęcie zmiany do porządku obrad.

Głosowanie odbywa się w sposób jawny, za pomocą elektronicznego systemu do głosowania. 
Poprosił o oddanie głosu za pośrednictwem urządzenia do głosowania oraz poprzez 
podniesienie ręki.
Wynik głosowania został wyświetlony.

Zmiana do porządku obrad została przyjęta bezwzględna większością głosów: 16 „za” 
przy jednym głosie „przeciwnym” i jednym głosie „wstrzymującym się”.

Emilia Piechocka, radna Rady Miasta Piły odczytała pismo, po czym złożyła je na ręce 
Przewodniczącego Zgromadzenia - pismo stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Zgromadzenia poprosił o zabranie głosu radcę prawnego w kwestii 
głosowania porządku obrad.

Radca prawny poprosił o 5 minut przerwy, na zapoznanie się ze złożonym pismem.

Po krótkiej przerwie wznowiono obrady posiedzenia Zgromadzenia.

Radca prawny Maciej Kiełbus z Kancelarii Prawnej Dr Krystian Ziemski&Partners 
z Poznania odpowiedział, że zgodnie z art. 72 ustawy o samorządzie gminnym członek 
Zgromadzenia może wnieść pisemny sprzeciw w stosunku do uchwały Zgromadzenia, 
w ciągu 7 dni od dnia jej podjęcia. Zarówno ustawa jak i statut mówią wyraźnie o sprzeciwie 
do uchwały. W tym przypadku nie mieliśmy do czynienia z podjęciem uchwały, tylko 
z głosowaniem o charakterze proceduralnym. Ustawa o samorządzie gminnym, podobnie jak 
Statut Związku, nie przewidują możliwości zgłoszenia sprzeciwu do wyników głosowań 
o charakterze proceduralnym takich jak zmiana porządku obrad, głosowanie w sprawie 
przerwy, głosowanie nad poprawkami, tylko i wyłącznie sprzeciw można wnieść do uchwał, 
które przez Zgromadzenie Związku zostaną już podjęte. Porządek obrad nie podlega 
głosowaniu, głosowane są zmiany do porządku obrad.

Przewodniczący Zgromadzenia Związku Międzygminnego, Rafał Sroka powiedział, że wobec 
powyższego wniosek o przyjęcie zmiany do porządku obrad zgłoszony przez Przewodniczącą 
Zarządu Związku został przyjęty.
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Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco:
1. Otwarcie zgromadzenia.
2. Stwierdzenie kworum oraz ważności obrad.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Projekt uchwały Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki 

Odpadami Komunalnymi” w sprawie rozpatrzenia wniosku Pilskiej Spółdzielni 
Mieszkaniowej Lokatorsko-Własnościowej w Pile.

5. Projekt uchwały Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki 
Odpadami Komunalnymi” w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 
Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki Odpadami 
Komunalnymi”.

6. Projekt uchwały Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki 
Odpadami Komunalnymi” w sprawie odwołania członka Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki 
Odpadami Komunalnymi”.

7. Projekt uchwały Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki 
Odpadami Komunalnymi” w sprawie zmiany składu Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki 
Odpadami Komunalnymi”, powołania jej przewodniczącego oraz zastępcy 
przewodniczącego.

8. Projekt uchwały Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki 
Odpadami Komunalnymi” w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 
2020-2023.

9. Projekt uchwały Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki 
Odpadami Komunalnymi” w sprawie planu finansowego Związku na 2020 rok.

10. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Zgromadzenia 
Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki Odpadami Komunalnymi” za 
2019 rok.

11. Projekt uchwały Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki 
Odpadami Komunalnymi” w sprawie zmiany uchwały Nr 11/13/2019 Zgromadzenia 
Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki Odpadami Komunalnymi” 
z dnia 22 lutego 2019 r. w sprawie ustalenia sposobu obliczania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz wysokości stawki tej opłaty.

12. Sprawy różne.
13. Wolne głosy i wnioski.
14. Zamknięcie obrad.

Przewodniczący Zgromadzenia poinformował, iż zgodnie z art. 72 ust. 3 ustawy 
o samorządzie gminnym i § 12 ust. 3 Statutu Związku (Dz. Urz. Woj. Wlkp. z 2012 r., poz. 
5969 z późn. zm.) każdy członek zgromadzenia może wnieść pisemny sprzeciw w stosunku 
do uchwały zgromadzenia w ciągu 7 dni od dnia jej podjęcia. Wniesienie sprzeciwu 
wstrzymuje wykonanie uchwały i wymaga ponownego rozpatrzenia sprawy. Sprzeciw nie 
może być zgłoszony wyłącznie do uchwały podjętej w wyniku ponownego rozpatrzenia 
sprawy.

Emilia Piechocka, radna Rady Miasta Piły ponownie odczytała swój sprzeciw, po czym 
złożyła odczytane pismo na ręce Przewodniczącego Zgromadzenia - pismo stanowi załącznik 
do protokołu.

Przewodniczący Zgromadzenia powiedział, że nie chciałby wchodzić w polemikę formalną.
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Radca prawny Maciej Kiełbus z Kancelarii Prawnej Dr Krystian Ziemski&Partners 
z Poznania odpowiedział, że w celu rozwiania wątpliwości przytoczy komentarz do zapisów 
ustawy: zmiany do porządku obrad lub wprowadzenie do porządku obrad nowego 
zagadnienia, nowej uchwały, wykreślenia zaproponowanego przez przewodniczącego rady 
porządku obrad bądź zmiana kolejności rozpatrywania spraw. Podkreślił, że w doktrynie 
prawa samorządowego nie budzi wątpliwości fakt zmiana porządku obrad polegająca na 
wykreśleniu, dodaniu lub zmiany kolejności omawiania zarówno w samorządzie gminnym jak 
i powiatowym taka praktyka jest powszechnie spotykana i aprobowana, nie spotyka się 
z zastrzeżeniami ze strony nadzoru. Nie jest mu znane żadne rozstrzygniecie nadzorcze, 
w którym stwierdza się nieważność uchwały w ten sposób wprowadzonej do porządku obrad 
o ile bezwzględna wielkość zgromadzenia przegłosuje tę zmianę do porządku obrad.

Przewodniczący Zgromadzenia powiedział, że pisma wpłynęły, zostanie przygotowana 
odpowiedź. Złożenie wniosków nie wstrzymuje biegu obrad.

Przystąpiono do omawiania kolejnego punktu porządku obrad.

Ad 4
Projekt uchwały Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki 
Odpadami Komunalnymi” w sprawie rozpatrzenia wniosku Pilskiej Spółdzielni 
Mieszkaniowej Lokatorsko-Własnościowej w Pile.

Przewodniczący Zgromadzenia Związku Rafał Sroka poprosił o zabranie głosu 
wnioskodawcę uchwały, Przewodniczącego Zarządu Związku.

Małgorzata Sypuła, Przewodnicząca Zarządu powiedziała, że pismo wpłynęło do Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji, zgodnie z procedurą, poprosiła o zabranie głosu w tej sprawie 
i uzasadnieniu projektu do uchwały Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

Przewodniczący Zgromadzenia Rafał Sroka powiedział, że do momentu odwołania 
Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, zobligowany jest do przedstawienia 
projektu uchwały. Odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.

Przewodniczący Zgromadzenia Związku Rafał Sroka zapytał czy członkowie Zgromadzenia 
mają jakieś uwagi do projektu uchwały?

Roman Wrotecki, burmistrz Ujścia, zapytał czy w budżecie Związku są środki na mycie 
i dezynfekcję pojemników w zabudowie wielorodzinnej?

Małgorzata Sypuła, Przewodnicząca Zarządu powiedziała, że w budżecie nie ma 
zabezpieczonych środków na ten cel.

Przewodniczący Zgromadzenia Związku Rafał poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie odbywa się w sposób jawny, za pomocą elektronicznego systemu do głosowania. 
Poprosił o oddanie głosu za pośrednictwem urządzenia do głosowania oraz poprzez 
podniesienie ręki.
Wynik głosowania został wyświetlony.

Uchwała Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki 
Odpadami Komunalnymi” w sprawie rozpatrzenia wniosku Pilskiej Spółdzielni 
Mieszkaniowej Lokatorsko-Własnościowej w Pile została podjęta większością głosów: 16 
głosów „za” przy 2 głosach „wstrzymujących się”.
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Ad 5
Projekt uchwały Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki 
Odpadami Komunalnymi” w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 
Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki Odpadami 
Komunalnymi”.

Przewodniczący Zgromadzenia Związku Rafał Sroka poprosił o zabranie głosu 
wnioskodawcę uchwały, Przewodniczącego Zarządu Związku.

Małgorzata Sypuła, Przewodnicząca Zarządu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej, Bolesława Chwarścianka o przedstawienie projektu uchwały.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bolesław Chwarścianek powiedział, że projekt uchwały 
członkowie Zgromadzenia otrzymali drogą mailową, przedstawił projekt planu pracy Komisji 
rewizyjnej na 2020 rok.

Przewodniczący Zgromadzenia Związku Rafał Sroka zapytał czy członkowie Zgromadzenia 
mają jakieś uwagi do projektu uchwały?

Przewodniczący Zgromadzenia Związku Rafał poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie odbywa się w sposób jawny, za pomocą elektronicznego systemu do głosowania. 
Poprosił o oddanie głosu za pośrednictwem urządzenia do głosowania oraz poprzez 
podniesienie ręki.
Wynik głosowania został wyświetlony.

Uchwała Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki 
Odpadami Komunalnymi” w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 
Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki Odpadami 
Komunalnymi” została podjęta większością głosów: 18 głosów „za”, jednogłośnie.

Ad 6
Projekt uchwały Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki 
Odpadami Komunalnymi” w sprawie odwołania członka Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki Odpadami 
Komunalnymi”.

Przewodniczący Zgromadzenia Związku Rafał Sroka poprosił o zabranie głosu 
wnioskodawcę uchwały, Przewodniczącego Zarządu Związku.

Małgorzata Sypuła, Przewodnicząca Zarządu powiedziała, że w związku z objęciem przez 
dotychczasowego Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji funkcji 
Przewodniczącego Zgromadzenia w 2020 roku, oraz ze względu na to, że zgodnie ze Statutem 
ZM PRGOK pewne funkcje nie powinny być ze sobą łączone, Pan Rafał Sroka złożył 
rezygnację z pełnienia funkcji Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, wobec 
powyższego podjęcie tej uchwały jest zasadne.

Pismo w sprawie rezygnacji złożonej przez Pana Rafała Srokę stanowi załącznik do 
protokołu.

Przewodniczący Zgromadzenia Związku Rafał Sroka zapytał czy członkowie Zgromadzenia 
mają jakieś uwagi do projektu uchwały?
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Przewodniczący Zgromadzenia Związku Rafał Sroka poddał projekt uchwały pod 
głosowanie.

Głosowanie odbywa się w sposób jawny, za pomocą elektronicznego systemu do głosowania. 
Poprosił o oddanie głosu za pośrednictwem urządzenia do głosowania oraz poprzez 
podniesienie ręki.
Wynik głosowania został wyświetlony.

Uchwała Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki 
Odpadami Komunalnymi” w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 
Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki Odpadami 
Komunalnymi” została podjęta większością głosów: 18 głosów „za”, jednogłośnie.

Przewodniczący podziękował członkom Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 
współpracę.

Ad 7
Projekt uchwały Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki 
Odpadami Komunalnymi” w sprawie zmiany składu Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki Odpadami 
Komunalnymi”, powołania jej przewodniczącego oraz zastępcy przewodniczącego.

Przewodniczący Zgromadzenia Związku Rafał Sroka poprosił o zabranie głosu 
wnioskodawcę uchwały, Przewodniczącego Zarządu Związku.

Małgorzata Sypuła, Przewodnicząca Zarządu powiedziała, że projekt uchwały jest 
następstwem uchwały przed chwilą podjętej przez Zgromadzenie. W związku z rezygnacją 
Przewodniczącego konieczne jest uzupełnienie składu komisji, a także wyznaczenie Zastępcy 
Przewodniczącego tej komisji. Wobec powyższego podjęcie uchwały jest zasadne.

Przewodniczący Zgromadzenia Związku Rafał Sroka poprosił o zgłoszenie kandydatury na 
członka komisji.

Marcin Paliwoda, radca prawny powiedział, że Zgromadzenie będzie wybierało 
Przewodniczącego Komisji i Zastępcę. Powiedział, że najpierw należy zgłosić kandydata do 
uzupełnienia składu komisji.

Lidia Plewa zgłosiła kandydata na członka komisji Krzysztofa Rutkowskiego, Wójta 
Białośliwia.

Krzysztof Rutkowski wyraził zgodę na kandydowanie.

Lidia Plewa zaproponowała kandydaturę Krzysztofa Rutkowskiego na Przewodniczącego 
Komisji.

Krzysztof Rutkowski zaproponował kandydaturę Lidii Plewy na Zastępcę Przewodniczącego 
Komisji.

Przewodniczący Zgromadzenia przeczytał projekt uchwały z wpisanymi nazwiskami 
kandydatów:

Krzysztof Rutkowski - Przewodniczący;
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Lidia Plewa - Zastępca Przewodniczącego.

Przewodniczący Zgromadzenia Związku Rafał poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowanie odbywa się w sposób jawny, za pomocą elektronicznego systemu do głosowania. 
Poprosił o oddanie głosu za pośrednictwem urządzenia do głosowania oraz poprzez 
podniesienie ręki.
Wynik głosowania został wyświetlony.

Uchwała Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki 
Odpadami Komunalnymi” w sprawie zmiany składu Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki 
Odpadami Komunalnymi”, powołania jej przewodniczącego oraz zastępcy 
przewodniczącego podjęta większością głosów: 18 głosów „za”, jednogłośnie.

Ad 8 i Ad 9
Projekt uchwały Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki 
Odpadami Komunalnymi” w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 
2020-2023.

Projekt uchwały Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki 
Odpadami Komunalnymi” w sprawie planu finansowego Związku na 2020 rok.

Przewodniczący Zgromadzenia Związku Rafał Sroka poprosił o zabranie głosu 
wnioskodawcę uchwały, Przewodniczącego Zarządu Związku.

Małgorzata Sypuła, Przewodnicząca Zarządu o zabranie głosu i przedstawienie uchwał 
poprosiła Elżbietę Hildebrandt, Główną Księgową w Biurze Związku.

Elżbietę Hildebrandt, Główną Księgową w Biurze Związku powiedziała, że WPF obejmuje 
okres czterech lat. We wszystkich latach założono dochody bieżące z tytułu opłaty oraz 
wydatki bieżące. Projekt został uchwalony przez Zarząd Związku, przekazany do RIO, która 
wydała pozytywną opinię, którą członkowie Zgromadzenia otrzymali w materiałach na 
posiedzenie. Do projektu uchwały wniesiona zostaje autopoprawka do roku 2020 w związku 
z otrzymaną w dniu 13 grudnia 2019 roku decyzją o przedłużenie terminu realizacji projektu 
inwestycyjnego na budowę 13 PSZOK-ów, na terenie działania ZM PRGOK. termin realizacji 
projektu został przedłużony do 30 czerwca br. W autopoprawce wprowadzamy dochody 
majątkowe, wydatki majątkowe adekwatnie do harmonogramu realizacji tego projektu. 
Poinformowała, że do projektu planu finansowanego również wprowadzona zostaje 
autopoprawka. Plan finansowy również został przekazany do zaopiniowania przez RIO. 
RIO wydało opinię pozytywną z uwagą, którą również otrzymali członkowie Zgromadzenia 
w materiałach na posiedzenie. Wprowadzono limit zobowiązań z tyt. kredytu 
krótkoterminowego, zgodnie z zaleceniami RIO. Projekt uchwały dla roku 2020 obejmuje 
wszystkie dochody i wydatki związane z utrzymaniem systemu gospodarki odpadami 
komunalnymi. W roku 2020 realizowany będzie projekt edukacyjny.

Przewodniczący Zgromadzenia Związku Rafał Sroka powiedział, że materiały zostały 
przesłane członkom Zgromadzenia zapytał czy ktoś z zebranych ma jakieś uwagi do projektu 
uchwały?

Emilia Piechocka, radna Rady Miasta Piły, powiedziała, że analizując otrzymane materiały,
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może sformułować pewne wnioski i składa następujące oświadczenie:
WPF dla roku 2018-2021 - w roku 2018 w WPF oraz w PF zaplanowano dochody na 
poziomie ponad 26 min zł, z tego wpływy z opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
kształtowały się na poziomie ponad 26 min zł, wpływy te zaplanowano przy obowiązujących 
stawkach 10 zł i 15 zł. na koniec 2018 roku wykonanie dochodów z opłat wyniosło ponad 27 
min zł. w roku 2018 obowiązywała umowa na zabezpieczenie usług odbioru 
i zagospodarowania odpadów na wykonanie której zabezpieczono środki w wysokości ponad 
23 min zł. zgodnie z załącznikiem nr 2 do WPF na lata 2018-2021. Zatem dochody 
pozyskiwane z opłat były wyższe od wydatków o ponad 4 min zł. Rok 2018 ZM PRGOK 
zamknął deficytem nieco ponad 4,5 min zł, uzyskał natomiast przychody w wysokości ponad 
14 min zł, które stanowią nadwyżkę z lat ubiegłych. Deficyt został pokryty środkami 
z nadwyżki z lat ubiegłych. Z WPF wynika, ze umowa na odbiór i zagospodarowanie 
odpadów zawarta została na łączna wartość ponad 70 min zł. W roku 2017 i 2018 nakłady 
roczne wyniosły po 23 min zł co miesięcznie stanowi to koszt blisko 2 min zł. Z WPF na lata 
2018-2021 wynika także, ze na lata 2019-2021 założono wzrost dochodów z opłat
0 ewentualną zmianę wysokości stawek opłat. Stosownie do przewidywanych wzrostów 
kosztów na wydatki bieżące, objaśnienia do WPF, dochody bieżące podniesiono z 26 min zł 
planowanych w 2018 roku do ponad 32 min zł w 2019 roku, do blisko 33 min zł w roku 2020
1 ponad 33 min zł w roku 2021. Powstaje pytanie jaki wzrost stawek i kosztów uwzględniono. 
Najprawdopodobniej to zwykła prognoza makroekonomiczna.
Rok 2019 i WPF 2019-2022: opracowując WPF ZM PRGOK na lata 2019-2022 zaplanowano 
dochody bieżące w wysokości 39 min zł, w tym z opłat ponad 38 min zł. Od 1 kwietnia 2019 
roku ZM PRGOK wprowadził nowe stawki opłat wynoszące 15 zł i 35 zł. Skoro 
uwzględniono wzrost dochodów w roku 2019 to zapewne przyjęto wzrost stawek od kwietnia. 
Porównując plan dochodów z opłat za gospodarowaniem odpadami komunalnymi od roku 
2018 to wzrost dla roku 2019 wyniósł ponad 12 min zł. W 2019 roku władze ZM PRGOK 
podpisały nową umowę na odbiór i zagospodarowanie odpadami komunalnymi z Firmą 
Altvater Sp. z o. o. Łączne nakłady wynoszą ponad 82 min zł, z tego wydatki na 2019 rok 
kształtują się na poziomie 17 min zł, nakłady na rok 2020 kształtują się na poziomie 56 min 
zł, a na 2021 rok ponad 9 min zł. Miesięczny koszt wywozu i zagospodarowania odpadów 
wynosi ponad 4 min zł. W czerwcu 2019 roku dokonano zmian WPF wprowadzając to 
przedsięwzięcie do wykazu oraz podnosząc dochody i wydatki bieżące w latach 2020-2022, 
do 64 min zł w roku 2021, ponad 64 min zł w roku 2022. Skoro w 2019 roku dochody 
zaplanowano na poziomie wyższym o ponad 12 min zł, od roku 2018. Skutki wzrostu opłat od 
kwietnia, przez 8 m-cy, to rocznie powinno być więcej o ok. 18,5 min zł. Skąd zatem kwota 
dochodów ponad 63 min zł w roku 2020. 39 min zł plus 18,5 min zł daje kwotę 57,5 min zł. 
co zatem przyjęto czy założono przy prognozie dodatkowy wzrost stawek a może prognoza 
dochodów na rok 2019 jest bardzo ostrożna? Nie ma jeszcze danych dot. wykonania roku 
2019, więc trudno jest powiedzieć co przyjęto. Rok 2020 i WPF dla lat 2020-2023: w WPF na 
lata 2020-2023 dochody bieżące dla roku 2020 zaplanowano na poziomie 61,5 min zł, w tym 
wpływy z opłat na poziomie ponad 61 min zł. Wydatki zaplanowano na tym samym poziomie 
co dochody, zatem budżet jest zrównoważony. Wydatki na realizację umowy z Firmą Altvater, 
wynoszą na rok 2020 ponad 56 min zł. można stwierdzić, że wpływy z opłat wystarczają na 
realizację umowy z Firmą Altvater a także ponad 5 min zł przeznaczone jest na inne zadania 
bieżące realizowane przez ZM PRGOK. Związek nie posiada zobowiązań z tyt. kredytów, 
pożyczek i nie planuje ich zaciągać w latach następnych. Sytuacja finansowa ZM PRGOK 
można uznać, że jest bardzo dobra. Nie wszystkie materiały są dostępne na stronie PRGOK, 
nie ma wszystkich WPF i ich zmian, jest to niedopuszczalne. Trudno też, na tej podstawie, 
wypracować finalne wnioski. Jeśli chodzi o prognozę dochodów z opłat za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi to najprawdopodobniej został przyjęty wzrost stawek na 15 zł i 35 zł. 
W czerwcu 2019 roku zmieniając WPF musielibyście już zakładać wzrost stawek na 34 zł 
i 68 zł, gdyż wówczas podniesiono dochody. Z objaśnień do WPF nic nie wynika z jakiego
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dokumentu było to przyjęte. Ponadto, wydaje mi się, że przyjmując stawki 34 zł i 68 zł kwoty 
dochodów powinny być wyższe. Podsumowując, można stwierdzić, że ZM PRGOK 
a w konsekwencji mieszkańcom nie należą się wyższe stawki za odbiór i zagospodarowanie 
odpadów komunalnych. Należy się porządny, niezależny audyt w szczególności pod kątem 
gospodarności działań Zarządu ZM PRGOK.

Przewodniczący Zgromadzenia Związku Rafał Sroka zapytał czy członkowie Zgromadzenia 
mają jakieś uwagi do projektów uchwał?

Przewodniczący Zgromadzenia Związku Rafał poddał projekty uchwał pod głosowanie. 
Głosowanie odbywa się w sposób jawny, za pomocą elektronicznego systemu do głosowania. 
Poprosił o oddanie głosu za pośrednictwem urządzenia do głosowania oraz poprzez 
podniesienie ręki.
Wynik głosowania został wyświetlony.

Głosowania:

Ad 8
Projekt uchwały Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki 
Odpadami Komunalnymi” w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 
2020-2023 wraz z autopoprawką.

Uchwała Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki 
Odpadami Komunalnymi” w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 
2020-2023 została podjęta 17 głosami „za” przy 1 glosie „przeciwnym”.

Ad 9
Projekt uchwały Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki 
Odpadami Komunalnymi” w sprawie planu finansowego Związku na 2020 rok wraz 
z autopoprawką.

Uchwała Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki 
Odpadami Komunalnymi” w sprawie planu finansowego Związku na 2020 rok została 
podjęta 16 głosami „za” przy 1 głosie „przeciwnym” i 1 głosie „wstrzymującym się”.

Przystąpiono do omawiania kolejnego punktu porządku obrad.

Ad 10
Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Zgromadzenia Związku 
Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki Odpadami Komunalnymi” za 2019 rok.

Przewodniczący Zgromadzenia przedstawił sprawozdanie z działania Komisji Skarg, 
Wniosków i Komisji.

Przewodniczący Zgromadzenia Związku Rafał Sroka zapytał czy członkowie Zgromadzenia 
mają jakieś uwagi lub pytania do sprawozdania?

Wobec braku pytań i uwag przeszedł do omawiania kolejnego punktu porządku obrad.

Ad 11
Projekt uchwały Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki 
Odpadami Komunalnymi” w sprawie zmiany uchwały Nr 11/13/2019 Zgromadzenia Związku

10



„Pilski Region Gospodarki OdpadamiMiędzygminnego
z dnia 22 lutego 2019 r. w sprawie ustalenia sposobu obliczania opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz wysokości stawki tej opłaty.

Komunalnymi”

Przewodniczący Zgromadzenia Związku Rafał Sroka poprosił o zabranie głosu 
wnioskodawcę uchwały, Przewodniczącego Zarządu Związku.

Małgorzata Sypuła, Przewodnicząca Zarządu Związku podkreśliła, że wzrost stawek opłat nie 
jest problemem lokalnym, ale problemem ogólnopolskim. Rozumiemy, że planowany wzrost 
opłat budzi sprzeciw mieszkańców, lecz nie zależy on od nas, ani od członków Zarządu, ani 
od członków Zgromadzenia czyli wójtów i burmistrzów. Podwyżki te, spowodowane są 
dotychczasową polityką rządu, brakuje spójności prawa i systemowych rozwiązań, które 
pozwoliłyby samorządom na obniżenie kosztów gospodarowania odpadami. W tym roku 
ustawodawca nałożył na nas, nowe dodatkowe obowiązki, związane z tym są koszty które są 
kompletnie od nas niezależne, jak np. wzrosła opłaty marszałkowskiej ze 170 zł do 270 zł, 
wzrosły koszty zagospodarowania odpadów na instalacjach, które te odpady przyjmują. 
W 2019 roku przyjęcie 1 tony zmieszanych odpadów komunalnych na instalacje oscylowało 
średnio w naszym regionie na poziomie 450 zł, w tej chwili instalacje szacują, że będzie to 
kwota 600 zł i więcej. Odpady wielkogabarytowe - wzrost z 600 zł na 1100 zł, widać, że 
podwyżki dosyć drastycznie szybują w górę. Trzeba również podkreślić to, że koszty samego 
zagospodarowania odpadów są znaczące dla całości kosztów, bo stanowią aż 60% całości 
kosztów gospodarki odpadami komunalnymi. Mieszkańcy naszego regionu wytwarzają duże 
ilości odpadów, w porównaniu do statystycznego Polaka, ponieważ statystycznie w Polsce 
wytwarzamy 325 kg odpadów na osobę w ciągu roku, w naszym regionie jest to 444 kg na 
jedna osobę rocznie. Poprzez zmiany przepisów, dodatkowe obwarowania związane 
z monitoringiem miejsc magazynowania odpadów, z dodatkowymi opłatami związanymi 
z magazynowaniem odpadów, zdrożały koszty ubezpieczeń wszystkich zakładów, które 
zajmują się przetwarzaniem i zagospodarowaniem odpadami. Dodatkowo wymuszone zostały 
kosztowne inwestycje dostosowujące instalacje nie tylko technologicznie, ale również do 
przepisów ppoż, które po fali pożarów uległy sporym zaostrzeniom. Wspomniała również 
o tym, że wzrosły zarówno koszty energii elektrycznej dla firm, koszty paliwa, koszty płacy 
minimalnej, to wszystko przekłada się na ogólny wzrost kosztów zagospodarowania 
odpadów. Ustawowo zostały określone górne stawki opłat dla nieruchomości 
niezamieszkałych, natomiast pokrycie różnicy, ciężar został scedowany na mieszkańców. 
Na zakończenie powiedziała, że jako etatowy członek Zarządu Związku, jako osoba, która 
powinna dbać o finanse Związku, rekomendowała na Zarządzie stawkę taką, która pokryje 
w jak największym stopniu koszty funkcjonowania systemu. Jest to stawka od osoby: stawka 
maksymalna w wysokości 33, 86 zł w przypadku segregowania odpadów. W tym momencie 
oddała głos Głównej Księgowej w Biurze Związku Elżbiecie Hildebrandt.

Elżbieta Hildebrandt przedstawiła jak kształtować się będą wpływy przy podniesionej stawce 
opłaty do kwoty 33, 86 zł. Przedstawiła przygotowaną prezentację. Pokazała jak przy 
proponowanej stawce obowiązująca od 1 marca br., kształtować się będą dochody i wydatki, 
jaki będzie prognozowany deficyt - na poziomie 2,9 min zł, który zgodnie ze Statutem 
Związku pokryty zostanie z dopłat z budżetów gmin członkowskich. Są to oczywiście 
prognozy.

Krzysztof Rutkowski, Wójt Białośliwia złożył wniosek o zmianę stawki z proponowanej 
przez Zarząd z 33, 86 zł do wysokości 28 zł w przypadku zbiórki selektywnej, 56 zł 
w przypadku zbiórki nieselektywnej. Jednocześnie zawnioskował o zobowiązanie przez 
Zgromadzenie Zarządu Związku Międzygminnego PRGOK do analizy innych metod 
ustalania opłat za gospodarowanie odpadów komunalnych.
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Emilia Piechocka zapytała co takiego spowodowała, że proponujecie Państwo naszym 
mieszkańcom najdroższe stawki za odbiór śmieci w Polsce. Sąsiedzi ZM PRGOK mają 
znacznie niższe stawki. Podała przykład Gminy Szydłowo, Bydgoszczy, Lubasz.

Przewodniczący Zgromadzenia zwrócił uwagę na zwrot „proponujecie”, Pani radna również 
jest członkiem Zgromadzenia Związku. Kwestie o które Pani pyta zostały już wyjaśnione. 
Jeżeli porównujemy Bydgoszcz ze spalarnią odpadów, to są to zupełnie inne kalkulacje. Tak 
samo jak przywołana Gmina Lubasz, która ma własną sortownię odpadów, są tam inne 
koszty. Dokonała Pani wnikliwej analizy, z której na wprost wynika, iż zobowiązania 
wynikające z umowy z operatorem muszą zostać pokryte przychodami. Stawka 
zaproponowana przez Zarząd w wysokości 33, 86 zł i tak nie bilansuje w całości wydatków, 
wg prognoz.

Elżbieta Hildebrandt, Główna Księgowa w Biurze Związku odpowiedziała, że w dniu 19 
czerwca 2019 roku zaciągnięto zobowiązanie, Zgromadzenie przyjęło uchwałę w sprawie 
zmiany WPF, w związku z tym w dniu 25 czerwca 2019 roku podpisano zobowiązanie - 
umowę z operatorem. Miesięczny koszt wynosi 4,7 min zł, wydatek ten musi zostać pokryty 
z dochodów bieżących, czyli z opłaty.

Małgorzata Sypuła, Przewodnicząca Zarządu dodała, że Gmina Szydłowo w dniu 10 stycznia 
2020 roku będzie miała otwarcie ofert w przetargu na odbiór i zagospodarowanie odpadów, 
nie jest wiadome czy w momencie otwarcia ofert nie będzie kolejnej podwyżki. Poza tym, nie 
można dwóch systemów porównywać do siebie. Duże miasta są w tak dobrej sytuacji jak np. 
Bydgoszcz, że mają w bliskim sąsiedztwie spalarnie odpadów, stąd koszty systemu są dużo 
niższe. Nie trzeba odpadów wozić na duże odległości, koszty logistyczne są dużo niższe, 
koszty zagospodarowania odpadów w spalarni są również niższe, nie można tego 
porównywać. W zeszłym roku koszty u nas kształtowały się na poziomie 450 zł za tonę 
i wzwyż, natomiast w spalarniach ceny kształtowały się na poziomie 250 zł - 350 zł 
w zależności od spalarni. Jest to zatem połowa tej kwoty, którą wydatkuje Związek 
Międzygminny od 1 tony zagospodarowania odpadów, w Złotowie i innych gminach również 
zapowiadają się podwyżki cen opłat, mówi się o stawce 26 zł i więcej od każdego 
mieszkańca. Żadna gmina w Polsce nie uniknie zderzenia z tą rzeczywistością, z tymi 
wymogami, które zostały na nas nałożone, i z tymi kosztami które musimy ponosić.

Emilia Piechocka jako przykład podała gminę Łobżenica i Tarnówka, gdzie stawki są dużo 
niższe.

Małgorzata Sypuła, Przewodnicząca Zarządu odpowiedziała, że nie można porównywać tych 
systemów. Częstotliwość wywozu odpadów na terenie Związku Gmin Krajny nie jest 
jednakowa we wszystkich gminach. W naszym Związku częstotliwość wywozu jest taka 
sama, niezależnie od tego czy są to tereny wiejskie czy miejskie. Nie ma zróżnicowania. 
W Związku Gmin Krajny, częstotliwość odbioru jest zróżnicowana w zależności od tego czy 
jest to teren wiejski czy miejski. W mieście Złotów odpady odbierane są częściej, na terenach 
wiejskich częstotliwość jest mniejsza. Poza tym na terenie porównywanego Związku, 
mieszkańcy wytwarzają mniej odpadów niż w ZM PRGOK co też rzutuje na koszty systemu.

Przewodniczący Zgromadzenia Rafał Sroka powiedział, że wniesiono wniosek do projektu 
uchwały, który za chwilę zostanie przegłosowany.

W tym momencie Emilia Piechocka również zgłosiła wniosek formalny o pozostawanie 
stawek w wysokości 15 zł i 35 zł, czyli obowiązujących dotychczas.
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Maciej Kiełbus z Kancelarii Prawnej dr Ziemski&Partners z Poznania powiedział, że 
zgłoszony wniosek jest taki, żeby nie podejmować żadnej uchwały, głosując jakąkolwiek 
uchwałę, która nie uzyska większości głosów, będzie realizacją wniosku. Trudno głosować 
nie podjęcie uchwały.

Emilia Piechocka zgłosiła wniosek o zmianę stawek opłat do kwot 16 zł i 36 zł. Uzasadniła to 
tym, że rozumie iż podwyżki mogą być, ale nie aż w takiej wysokości.

Maciej Kiełbus z Kancelarii Prawnej dr Ziemski&Partners z Poznania powiedział, że czuje się 
w obowiązku poinformować, iż jedna z Gmin woj. Podkarpackiego, w której burmistrz 
przedstawił stawkę wraz z kalkulacją, radni jednak podjęli decyzje i obniżyli stawki w taki 
sposób, że system nie finansował się samodzielnie, Regionalna Izba Obrachunkowa 
w Rzeszowie stwierdziła nieważność tej uchwały, wskazując, iż została podjęta z istotnym 
naruszeniem prawa. Zwrócił uwagę na to, ze uwzględnienie wniosków, które doprowadzą do 
niebilansowania się systemu obarczone jest ryzykiem zakwestionowania tej uchwały przez 
RIO.

Przewodniczący Zgromadzenia Rafał Sroka poprosił o przystąpienie do głosowań dwóch 
poprawek:

1. Stawka 28 zł i 56 zł

Głosowanie: 10 „za”, 3 „przeciw”, 5 „wstrzymujących się”
Poprawka dot. zmiany stawek w proponowanej wysokości nie została przyjęta.

2. Stawka 16 zł i 36 zł

Głosowanie: 1 „za”, 5 „przeciw”, 12 „wstrzymujących się”
Poprawka dot. zmiany stawek w proponowanej wysokości nie została przyjęta.

Wobec braku innych propozycji Przewodniczący Zgromadzenia poddał pod głosowanie 
projekt uchwały ze stawkami zaproponowanymi przez zarząd Związku w wysokości: 33,86 zł 
i 67, 72 zł.

W tym momencie zgłoszono wniosek o 5 minut przerwy.

Po 5 minutowej przerwie wznowiono obrady IX Zgromadzenia.

Przewodniczący Zgromadzenia poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały Nr 11/13/2019 Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki 
Odpadami Komunalnymi” z dnia 22 lutego 2019 r. w sprawie ustalenia sposobu obliczania 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz wysokości stawki tej opłaty, ze 
stawkami zaproponowanymi przez zarząd Związku w wysokości: 33,86 zł i 67, 72 zł.

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr 11/13/2019 Zgromadzenia Związku 
Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki Odpadami Komunalnymi” z dnia 22 lutego 
2019 r. w sprawie ustalenia sposobu obliczania opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz wysokości stawki tej opłaty nie została podjęta, nie uzyskała 
bezwzględnej większości głosów. Głosowanie: 6 „za”, 10 „przeciw”, 1 osoba „wstrzymała 
się”.

Przewodniczący Zgromadzenia Rafał Sroka stwierdził, ze uchwała nie została podjęta, stawki
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opłat pozostają bez zmian tj. 15 zł za odpady segregowane od jednego mieszkańca i 35 zł za 
odpady niesegregowane od osoby od jednego mieszkańca. Ewentualne inne rozstrzygnięcia 
będą wymagały kolejnego posiedzenia Zgromadzenia i kolejnych uchwał.

Ad 12
Sprawy różne.

Przewodniczący Zgromadzenia zapytał, czy ktoś ze zgromadzonych chciałby zabrać głos 
w tym punkcie porządku obrad.

Głos zabrał Prezydent Miasta Piły Piotr Głowski, który powiedział, że obecna sytuacja naraża 
Związek na kłopoty z płatnościami, w związku z powyższym zaproponował termin 
następnego posiedzenia Zgromadzenia, na dzień 8 stycznia 2020 roku, gdyż każde inne 
działanie jest niebezpieczne dla finansów publicznych. Poprosił o ustalenie jak najpilniej 
terminu następnego Zgromadzenia.

W toku dyskusji ustalono, że następne posiedzenie Zgromadzenia odbędzie się 
10 stycznia 2020 roku, o godz. 10.00.

Bogusława Jagodzińska zabierając głos powiedziała, ze prosi obecnego na sali Starostę 
Pilskiego o zdementowanie informacji, która pojawiła się na stronie Facebook Starosty 
Pilskiego, iż rzekomo podwyżki stawek opłat nastąpiły i podjęto uchwałę. Poprosiła również 
o zdementowanie informacji, iż rzekomo głosowała za podwyżkami na Zarządzie Związku, 
do wglądu jest protokół z posiedzenia, głosowała przeciwko podwyżkom. Poprosiła o podanie 
rzetelnej informacji oraz takiej, że dziś jeszcze nie zapadły decyzje związane z podwyżką 
opłat. Mieszkańcy Gminy Wyrzysk przywiązują ogromną wagę do rzetelności i prawdziwości 
informacji. Poprosiła o przekazanie mieszkańcom rzetelnej i prawdziwej informacji.

Ad 13
Wolne głosy i wnioski.

Przewodniczący Zgromadzenia zapytał, czy ktoś ze zgromadzonych chciałby zabrać głos 
w tym punkcie porządku obrad.

Wobec braku głosów, przystąpiono do pkt. 14 porządku obrad.

Ad 14
Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Zgromadzenia Związku 
Międzygminnego Rafał Sroka, zamknął IX posiedzenie Zgromadzenia Związku 
Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki Odpadami Komunalnymi”.

Na tym protokół zakończono.
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